
Jak to vypadá se školou v Lubech 
Zaslechl jsem určité zvěsti o tom, že by se měla zavírat škola a příští rok už nepoběží. Není to pravda. 
Nejspíše k tomu přispěla „Velhartická výzva“ zveřejněná v Lubském zpravodaji a také petice proti 
politice naší vlády vůči školství, kterou mnoho občanů podepsalo. Naším cílem je, aby politici regionální 
školství podporovali tak, jak to slibovali ve svých volebních programech, a ne ho neustálými změnami 
legislativy a snižováním rozpočtů škol tlačili dolů. Podle toho, jak je nastaven nový návrh financování 
regionálního školství, který předložil bývalý ministr Dobeš, by k tomu v budoucnu mohlo dojít. Ne přímo 
k zavření školy, ale k určitým úpravám ano. Zvláště pak u škol v menších obcích, jako jsou např. Luby, 
kde počet žáků není příliš vysoký, zatím však dostatečný. Ale kde ty žáky vzít. Pracovních příležitostí 
v Lubech mnoho není, lidé odcházejí za prací, rodí se méně dětí. Přilákat je sem z jiných škol? Ano, ale 
každá obec se snaží tu svoji školu chránit, chce si ji zachovat. Naše škola si nestojí špatně, má velmi 
dobré výsledky ve výuce, ve sportu, dobré zázemí. Ale komu by se chtělo dojíždět? Navíc, dopravní 
obslužnost je nevalná. Samozřejmě mám určitou vizi a koncepci. Pokud však bude stát i nadále dávat do 
školství stále méně finančních prostředků, ředitel to neovlivní. Ve finále bude stejně rozhodovat 
zřizovatel školy – obec, zda školu zachová, nebo ne. Nový návrh financování školství byl zatím odložen. 
Věřme, že nový ministr bude v tomto ohledu rozumnější. Na školství by se šetřit nemělo, vždyť 
vychovává budoucnost národa. Podle současných kriterií financování bude škola fungovat i v příštím 
školním roce normálně. 

Mgr. Petr Plzák, ředitel ZŠ v Lubech 
 

Jarní (televizní) setkání 
V sobotu 21. dubna se konalo první Jarní setkání občanů obou stran hranice. Nová věc, vyvolaná 
nabídkou německé televizní stanice MDR, která o Erlbachu a partnerském městě Luby natáčela záběry do 
pořadu „Unterwegs in Sachsen“ („Po cestách Saskem“). 
Možná chladnější počasí, možná malá propagace přilákala relativně malý počet návštěvníků, kteří jistě 
nelitovali, o zábavu a žaludek bylo postaráno. O hudbu se postarali žáci ZUŠ Luby – kapela „Spocenej 
nanuk“, kterou měl pod dohledem Vladimír Vrba (nemocný a horečkou také trochu zpocený). Několik 
písní zazpíval soubor Luběnka, a své taneční umění předvedly děti, vystupující pod názvem L-Side mini. 
Občerstvení ke spokojenosti přítomných zajistili místní hasiči, německá strana prodávala jejich dobré 
koláče, známé především z Hraničních slavností, čaj připravily kuchařky ve školní jídelně, a veškeré 
zázemí, potřebné pro takovouto akci – lavičky, stoly, stany, elektřinu – zajistili jako vždy s fortelem jim 
vlastním pracovníci technických služeb. Všem, kteří přispěli k uskutečnění Jarního setkání, patří 
poděkování. 
Kameramanka natáčela po celou dobu, co se následně v televizi objeví – nechme se překvapit (pořad bude 
vysílán německou televizní stanicí MDR (příjem ze satelitu) v sobotu 5. května od 18.15 do 18.45 hodin. 
Pořad je možné také vidět od 5.5.2012 po dobu tří týdnů na internetu: www. mdr.de/unterwegs/sachsen). 
Každopádně se o Lubech bude mluvit a dozví se o nás diváci, kteří možná ani netušili, kde Luby jsou, 
a možná je televizní pořad naláká k návštěvě našeho města a okolí. 
Co dodat závěrem? Bylo to první Jarní setkání se všemi klady a negativy, které nové věci přinášejí. Pokud 
město příští rok setkání zopakuje, možná z toho vznikne nová tradice. Hraniční slavnosti taky začínaly 
velice skromně. 

Jan Kreuzinger 

Květen 

2012 

Ročník XIX Cena 4, - Kč 
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33.Erlbašský horský výšlap 
Již poosmé proběhne Erlbašský horský výšlap společně s českou stranou, letos 
ovšem nebude přeshraniční. Pořadatelé se rozhodli pro jiné okruhy. Směrem do 
Čech jsou omezeni délkou jednotlivých tras a tak výběr bývá trochu omezený. Což 
jsme vzali (neradi) na vědomí s příslibem, že příští rok bude opět přeshraniční. 
Přesto jsme byli požádáni o spolupráci. Erlbašští totiž moc dobře vědí, že 
organizačně jsme vždy na výši a naše kontrolní a občerstvovací stanoviště je velice 
oblíbenou zastávkou turistů. Kromě již známé a vyhledávané česnekové pomazánky 
nabízíme jako jediní i dobré české pivo a pokud je teplé počasí, …  
V loňském roce přes naše kontrolní a občerstvovací stanoviště, které bylo na novém 
náměstí, vedla nejdelší trasa, dlouhá 27 km, a stanovištěm prošlo 160 turistů.  

To letos budeme mít mnohem více práce. Naše stanoviště bude nad Markneukirchenem u Bismarckovy rozhledny, 
povedou přes nás dvě trasy (střední a dlouhá) a dle počasí očekáváme 650 – 800 turistů.  

Letošní 33. Erlbašský horský výšlap se koná v neděli 20. května, 
účastníkům jsou k dispozici opět tři trasy – 12, 18 a 27 km, start je již tradičně v německé části města Erlbach – 
Eubabrunn, a to od sedmi hodin. Startovné činí 1 € na osobu. 
Lubští zájemci o příjemnou jarní vycházku se na start dopraví po vlastní ose (pěšky, na kole, motorce či autem). 
Osobní doklady pro přechod hranice (občanský průkaz, pas) nezapomenout doma. 
Všem účastníkům přejeme krásné počasí a hezké zážitky. 

Za Spolek přátel pěší turistiky v Lubech – Jan Kreuzinger 
 

Oznámení o vyhlášení konkursního řízení 
 
 
Na základě rozhodnutí 13. Zastupitelstva města Luby ze dne 16.04.2012 starosta města Luby v souladu s § 102 
odst. 3. zákona č.128/2000 Sb. o obcích, ve znění pozdějších předpisů, § 166 odst. 2 zákona č. 561/2004 Sb., 
o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání a § 3 vyhlášky č. 54/2005 Sb., 
o náležitostech konkursního řízení a konkursních komisích vyhlašuje konkurs na obsazení funkce ředitele: 

Základní škola Luby, okres Cheb 
Mateřská škola Luby, okres Cheb 
Základní umělecká škola Luby, okres Cheb 
Městský dům dětí a mládeže Luby, okres Cheb 

Požadavky: 

• ukončené vzdělávání a praxe podle zákona č. 563/2004 Sb., o pedagogických pracovnících a změně některých 
zákonů 

• znalost problematiky řízení ve školství a školských předpisů 
• občanská a morální bezúhonnost 
• dobrý zdravotní stav 
• organizační a řídící schopnosti 

K přihlášce je nutné přiložit: 

• úředně ověřené kopie dokladů o nejvyšším dosaženém vzdělání 
• doklad o průběhu zaměstnání a délce praxe, potvrzený posledním zaměstnavatelem 
• podrobný životopis 
• koncepci rozvoje školy (max. rozsah 5 stran formátu A4) 
• výpis z rejstříku trestů (ne starší 3 měsíců) 
• lékařské potvrzení o zdravotní způsobilosti k výkonu dané funkce 
• čestné prohlášení podle § 4 odst. 3 zákona č. 451/1991 Sb. ve znění pozdějších předpisů 

Přihlášku včetně všech uvedených příloh zašlete v obálce s označením 

„Konkursní řízení - neotevírat" 

nejpozději do 31.05.2012 na adresu: 
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Městský úřad, náměstí 5. května 164   351 37 Luby 

Možný nástup do funkce je 1. srpna 2012 
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GE Money Bank pro vás opět v Lubech 
 
Noví zájemci i stávající klienti GE Money Bank mohou nově využít 

kontaktní kancelář GE Money Bank přímo v Lubech. Využijte této 

příležitosti a navštivte naši novou kancelář ve dnech 21. května, 

4. a 18. června vždy od 14 do 17 hodin přímo v přízemí MěÚ Luby.  

Prvních 15 návštěvníků od nás dostane malý dárek. Těšíme se na 

vaši návštěvu! 
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Oznámení  
Od 1.4.2012 je možné očkovat 13ti leté dívky proti lidskému papilomaviru 

(rakovina děložního čípku) 

Očkování je nepovinné, proto se musí rodiče o něj sami přihlásit 
a domluvit se s lékařem na jeho aplikaci. 

(Dívky nebudou samostatně zvány na očkování) 
 

Bilance lubského pochodu 
Za velmi teplého počasí se 1. května na startu 7. ročníku turistického pochodu Lubská desítka 
prezentovalo před restaurací U Moravů  41 českých a 47 německých dálkošlapů. Kráčeli do Vackova, 
odtud k bývalé vesnici Výspa, kterou obešli velkým obloukem od západu k severu a od dnes zbořené 
vojenské „špačkárny“ se vraceli zpět do Lubů. Právě severozápadně od Výspy se mohli pokochat 
překrásným pohledem na pastviny plné pampelišek a krásně zvlněnou kopcovitou krajinu s lesními 
porosty. Škoda, že výhled do větší vzdálenosti zakrýval mlžný opar – památka po noční bouřce.  
K pochodu vždy přidávám trochu statistiky: nejstarším účastníkem vůbec (už poněkolikáté) byl 80letý 
Johannes Meinel z Wernitzgrünu. Za místní seniory mu jako vždy šlapal na paty 75letý Jozef Masár. 
Z německé strany letos malé děti nepochodovaly, cenu pro nejmladšího účastníka získala tříletá Nicol 
Čechocká. Přibližně jedenáctikilometrová trasa se 36letému Mathiasu Schüllerovi z Erlbachu zdála asi 
krátká, protože si ji ještě o polovinu prodloužil. Navíc celou trasu a půl běžel! 
Pochodu se (jako skoro pokaždé) zúčastnil také erlbašský starosta Klaus Herold s manželkou a mnoho 
členů tamního turistického klubu. Z lubské strany (také tradičně) nepřišel nikdo z městského 
zastupitelstva a až na pana Miroslava Hrušku ani žádný z nově se tvořícího turistického oddílu. 
Za přípravu, organizaci, financování a služby patří mé poděkování Vlastě Tomanové, Josefu Holpuchovi, 
Janu Kreuzingerovi, vedení MěÚ a zvláště manželům Kristině a Vladimíru Glázrovým, Jozefu Masárovi 
a manželům Gabriele a Miroslavu Moravovým s obsluhujícím personálem z restaurace U Moravů.  
Komu se výšlap do přírody líbil, může si ho zopakovat již 5. května na pochodu v Plesné a 20. května 
v německém Erlbachu. 

Jindřich Desort 

 

Snad nás to nepotká …  
Zapsáno v Opatovské pamětní knize: 

V roce 1953, 9. a 10. května napadlo zde ve výšce 15 cm sněhu, kdy již byly stromy v úplném květu. 
 

Humor 

Chytí rybář zlatou rybku, a ta mu slíbí za svobodu splnění jednoho přání (šetří se všude, je krize…) 
Rybář: „Chci žít věčně.“ 
Rybka: „Bohužel, toto je jediné přání, které Ti splnit nemohu. Přej si cokoliv jiného“. 
Rybář: „Dobře, tak chci umřít, až v Česku přestanou politici krást.“ 
Rybka: „Ty hajzle jeden vyčůranej!“ 

On: Já tě tak miluju, že napíšu tvoje jméno na svůj barák. 
Ona: Jestli mě opravdu miluješ, tak napíšeš svůj barák na moje jméno. 

Pochvaluje ženichovi nevěstu oddávající úředník: 
"Vybral jste si dobře, paní je velice oblíbená. Už je tu počtvrté!" 

Kdy je člověku nejlépe samotnému? 
Když dědí. 
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Komunální poplatky 
Finanční odbor MěÚ v Lubech upozorňuje 
občany, že poplatek za odpady je splatný do 31. 
května (uvedeno na složenkách). 
Odpady je možné platit i po částech, ale 
splatnost celé částky je do konce května. 
Občané, i přes obdrženou složenku, mohou 
platit p římo na úřadě. 
 

 

Prodám byt 3+1 v osobním vlastnictví, 
Tovární ul. 745, II. patro, 

podlahová plocha 78 m2, balkon. 
Cena 350.000,- Kč. 

Zájemci volejte na telefon 604 252 740 
 

Očkování ps ů 
Městský úřad v Lubech oznamuje 
všem majitelům psů, že se 

12. května 
bude konat povinné očkování psů 

proti vzteklin ě. 
Dostavte se v určenou dobu na příslušné stanoviště 
a vezměte s sebou očkovací průkaz. 
Očkovat bude MVDr. Tomáš Jarosil z Kraslic. 

 8.00 -  8.20 Dolní Luby u autobusové zastávky 
 8.30 -  9.15 Luby – náměstí před MěÚ 
 9.30 - 10.15 Staré paneláky u F.P. Techniku 
 10.30 - 11.00 Růžový Vrch – u Jandů 
  11.15 Flusberk – rozcestí 
  11.30 Egeten – u vodárny 
 

Rybářské závody 
Každoroční jarní atrakce lubských rybářů se letos 
koná 

v sobotu 12. května 
Sejdeme se na obvyklém místě za Strunalem na 
rybníku Kytarárna. Začátek je v 6.00 hodin ráno. 
Návštěvníci i závodníci se mohou občerstvit 
u stánku, v kádi je čekají pěkní kapři do tomboly. 
Výbor místní skupiny se těší na hojnou účast 
rybářů i návštěvníků. Výbor MS ČRS v Lubech 

Koupím chatku (nejlépe zděnou) se zahrádkou. 
Nabídněte na 608 771 609, 

rezlan@centrum.cz  

Inzerce 

 
 

 Roman 
   Utěkal 

 
Malířské 

a natěračské práce 
" Vnitřní + Venkovní " 

 
Nátěry: 
oken, dveří, radiátorů, 
střech, okapů, 
ocelových konstrukcí 
(i ve výškách), atd.  
 
Luby - Skalná a okolí 
 

Tel.: 606 253 631 
 

 

DŘEVOVÝROBA 
Karel Mikulanda 

 

Nabízí trámy, prkna, plotovky, 
rýgle, 

jiné d řevěné výrobky, hoblování 
Dobré ceny 

a doprava  při větším odběru v regionu 
zdarma ! 

Dále nabízím 

AUTODOPRAVU 
do 3t přepravovaného zboží 

 

Kontakt – Karel Mikulanda, 
 Sokolovská 626, 

351 37 Luby 

 tel.: 605 905 327 

e-mail: kiam@quick.cz 

Inzerce 
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Zprávy ze zastupitelstva 
♦ Přítomni: pp. Černíková, Hartl, Hrabovská, Knapčík, Kubeš, Pavlovský, Tolar, Šulcek, Valovič 

♦ ZM schválilo prodej pozemků p.č. 1181/1 (části cca 35 m2) v kat. území Luby I panu Malčekovi 
(všichni pro). Prodej části p.č. 2623/2 (cca 200 m2) v kat. území Luby I panu Oříškovi pan starosta 
nedoporučil, protože nebude možné nutit nového majitele k úpravám pozemku, které uvedl v žádosti. 
Proto navrhl uzavřít smlouvu o budoucí kupní smlouvě a pozemek prodat, až po splnění podmínek 
(všichni pro).  
ZM schválilo pronájem pozemku části p.č. 1257/6 (15711 m2) v kat. území Luby I společnosti 
Naturland s.r.o. pro zemědělskou činnost (všichni pro).  
ZM schválilo pronájem nebytových prostor restaurace v MKS panu Břinčilovi. O pronájem požádali 
dva zájemci, pan Radek Kuchta a pan Břinčil. Oba napsali svůj podnikatelský záměr, pan Břinčil se 
zúčastnil jednání, a proto mohl reagovat na dotazy přítomných. Zastupitelé hlasovali o pronájem 
restaurace, 7 bylo pro pronájem panu Břinčilovi, pro pana Kuchtu nehlasoval nikdo, 2 zastupitelé se 
zdrželi hlasování.  
Zastupitelé schválili záměr pronajmout pozemky p.č. 2957 (3199 m2) v kat. území Luby I (všichni 
pro).  
Zastupitelé schválili uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene na pozemku p.č. 2693/2 v k. ú. 
Luby I, který je ve vlastnictví města Luby, ve prospěch společnosti ČEZ Distribuce, a. s. (všichni 
pro). Břemeno bude zřízeno za úplatu 10.000,- Kč. 

♦  Pan starosta seznámil zastupitele s výsledkem výběrového řízení na zakázky „Výměna výplní 
v objektu MŠ a MěDDM v Lubech“ a „Zateplení střechy a výměna střešní krytiny v objektu MŠ 
a MěDDM“.  
Na zakázku „Výměna výplní v objektu MŠ a MěDDM“ podala nejvýhodnější nabídku firma Window 
Holding a. s. ZM schválilo uzavření smlouvy o dílo na tuto akci s vítěznou firmou Window Holding 
a. s. za nabídkovou cenu 1 688 025,- Kč včetně DPH (všichni pro).  
Na zakázku „Zateplení střechy a výměna střešní krytiny v objektu MŠ a MěDDM“ podala 
nejvýhodnější nabídku firma Klempířské a pokrývačské práce František Philipp. ZM schválilo 
uzavření smlouvy o dílo s vítězem Františkem Philippem za nabídkovou cenu 1 883 894,- Kč včetně 
DPH + 71 400,- Kč za nový hromosvod (8 pro, 1 se zdržel hl.). Součástí nabídkové ceny nebyl nový 
hromosvodový systém na objektech, ten je nabídnut za cenu 71 400,- Kč včetně DPH. 

♦  Paní Dvořáková informovala zastupitele o způsobu, jakým byly dohodnuty vícepráce k zakázce 
„M ěsto Luby-kanalizace Růžový Vrch, Luční a Zahradní ulice“. Vícepráce se týkají oprav všech 
asfaltových povrchů ulic dotčených budováním nové kanalizace. V původní smlouvě o dílo jsou 
řešeny pouze povrchy silnic nad budovanou kanalizací, po výkopech je však nezbytné opravit silnice 
v celé šíři. To však nemůže být součástí podpory z EU a SFŽP. Dle platného zákona o veřejných 
zakázkách je jediný možný způsob, jak nasmlouvat vícepráce, vyzvat ve smyslu § 23 odst. 7 písm. a) 
zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách, a dle § 34, k jednacímu řízení bez uveřejnění na 
veřejnou zakázku „Realizace dodatečných prací v rámci původní zakázky Město Luby – kanalizace 
Růžový Vrch, Luční a Zahradní ulice“. Byla vyzvána pouze 1 firma, která realizuje původní zakázku, 
a tou je STREICHEL spol. s r. o. Po proběhnuvších jednáních podala oslovená firma nabídku 
s nabídkovou cenou 5 236 283,- Kč bez DPH, 6 283 540,- Kč včetně DPH.  
Zastupitelstvo schválilo uzavření smlouvy o dílo s firmou STREICHEL spol. s r. o. na dodatečné 
práce v rámci původní zakázky na stavební akci „Město Luby – kanalizace Růžový Vrch, Luční 
a Zahradní ulice“ za nabídkovou cenu 6 283 540,- Kč (všichni pro).   
Protože tím došlo k navýšení plánované investice na kanalizaci, bude nutné navýšit výdaje 
rozpočtovým opatřením. Toto bude provedeno až po uzavření smlouvy o dotaci na kanalizaci 
s Karlovarským krajem (lze očekávat dotaci cca o 1.200 tis. vyšší, než bylo ve schváleném rozpočtu 
města na rok 2012) a na konečné dohodě o příspěvku na kanalizaci se společností Chevak Cheb, a.s. 

♦  Pan starosta informoval zastupitele o průběhu realizace investiční akce „Město Luby – kanalizace 
Růžový Vrch, Luční a Zahradní ulice“. Především informoval o prodloužení termínu dokončení akce 
o 3 měsíce. Novým termínem dokončení je 31.08.2012. Důvodem je jednak nutnost opravit dotčené 
silnice v celé šíři a dále fakt, že v rámci budování kanalizace v Zahradní ulici společnost Chevak 
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vymění v této ulici vodovodní řad, a proto bude povrch silnice opraven až po této akci.  
Paní Dvořáková informovala ZM o financování celé této investice. Uvedla, že sice dotace ze SFŽP 
i EU je proplácena od prosince 2011 průběžně bez velkého prodlení, nicméně každou chvíli je na 
celém projektu něco zpochybňováno. Jistotu, že dotaci skutečně dostaneme a nebudeme ji muset 
vracet, budeme mít až po závěrečném vyhodnocení akce, kdy budou vyhodnoceny všechny závazné 
ukazatele pro příjemce dotace.  
ZM vzalo informaci o realizaci akce a jejím financování na vědomí. 

♦ Pan starosta informoval zastupitele o společném jednání, na kterém se města Luby, Erlbach 
a Markneukirchen dohodla na společném projektu, který budou realizovat za spolufinancování 
z programu Přeshraniční spolupráce Česká republika a Svobodný stát Sasko – Cíle 3. Jedná se 
o projekt „Partnerské školy potřebují prostory k setkávání“. Dotace na projekt z programu Cíle 3 by 
měla být ve výši 85 % uznatelných nákladů. Pro město Luby jsou celkové náklady na projekt cca 
2 517 Eur (to je cca 65.000 Kč).  
ZM schválilo předfinancování celého projektu ve výši 100 % nákladů, to je 2517 Eur a vlastní 
financování projektu ve výši 15 % z celkových nákladů, to je 378 Eur (všichni pro). 

♦  Zastupitelstvo města bylo seznámeno s výkladem přechodných ustanovení k novele § 166 
školského zákona. Účelem přechodného ustanovení je převést dosavadní ředitele veřejných škol a a 
školských zařízení do nového režimu „funkčních období“. Pro všechny ředitele škol a školských 
zařízení v Lubech to znamená, že pokud bude zřizovatel, kterým je město Luby, chtít využít práva 
vyhlásit konkurs na nového ředitele ve smyslu § 166 odst. 3, musí tak učinit v období od 1. února do 
30. dubna 2012. V případě nevyhlášení konkursu zřizovatelem se funkční období ředitele prodlouží o 
6 let, to je do 31.07.2018. Všichni přítomní zastupitelé vzali informaci na vědomí.  
Po proběhnuvší diskusi na téma vedení školských zařízení (jednalo se především o základní škole, 
jejichž udržení v obcích pro nízký počet žáků v jednotlivých třídách je do budoucna ohroženo), 
starosta nechal hlasovat o tom, zda má město využít práva vyhlásit konkurs na nové ředitele. 
Hlasování proběhlo s výsledkem 3 pro, 3 proti a 3 se zdrželi hlasování. Po tom se rozpoutala nová 
diskuse jak z řad zastupitelů, tak z přítomné veřejnosti a na základě některých příspěvků (Ing. 
Černíková, Bc. Pavlovský) proběhlo nové hlasování, ve kterém bylo 7 zastupitelů pro vyhlášení 
konkursu, 1 byl proti a 1 se zdržel hlasování. 
 Zastupitelé byli seznámeni s návrhem Příkazní smlouvy o poskytnutí právní pomoci při vymáhání 
pohledávek vůči dlužníkům města Luby. V návrhu je uvedeno, že město zaplatí předem pouze soudní 
poplatky, odměnu advokáta zaplatí až ze skutečně vymožených nákladů, soudní poplatek bude po 
vymožení vrácen městu. Tento návrh od advokáta JUDr. Bukovjana odsouhlasilo ZM na pracovním 
jednání dne 27. února 2012. Tím bylo také rozhodnuto ukončení právní pomoci při vymáhání 
pohledávek města s JUDr. Čonkou. Starosta informoval ZM o žádosti pana JUDr. Čonky o zvážení 
nového návrhu na poskytované služby (velmi podobný návrh, jako učinil JUDr. Bukovjan, tzn., že 
odměna advokátovi by se hradila pouze z vymožené částky), a to s ohledem na dlouholetou 
bezproblémovou spolupráci.  
ZM schválilo uzavření příkazní smlouvy na vymáhání pohledávek vůči dlužníkům města Luby 
s JUDr. Bukovjanem (8 pro, 1 se zdržel hl.). 

♦ Zastupitelstvo města projednalo doporučení komise školství, mládeže a tělovýchovy na rozdělení 
příspěvku organizacím v roce 2012. Komise navrhla k rozdělení 180 tis. Kč. Komise navrhla 
příspěvek ve výši 20.000 Kč Skautské organizaci Luby, pro TJ Strunal Luby celkem 150 tis. Kč, pro 
Sportovní klub Luby 5 tis. Kč, pro Golf Club Luby celkem 5 tis. Kč (přesný výčet a zdůvodnění dle 
přílohy / na MěÚ). Dále komise obdržela žádost od TJ Strunal o mimořádný příspěvek z rozpočtu 
města ve výši 52 tis. Kč na vybudování přívodu vody, ale komise navrhuje zastupitelům částku 
maximálně ve výši 35 tis. Kč. Po diskusi navrhl pan starosta, aby mimo příspěvek navržený komisí 
nedostali fotbalisté nic. S tím souhlasil také předseda KŠMT, je nutné, aby žadatel předložil projekt.
 Komise nerozhodovala o žádostech Tanečního studia Zdeňka Fialy, protože žádosti nebyly na jednání 
komise předány. Předseda komise navrhl uvolnit zbývající částku 20 tis. Kč, s tím, že 15 tis. použije 
město na zakoupení zrcadlové stěny a 5 tis. Kč bude na činnost pro děti z Lubů.  
ZM schválilo rozdělení příspěvků jednotlivým organizacím dle návrhu komise, to je 180 tis. Kč, 
a zbývajících 20 tis. Kč pro děti z taneční školy Zdeňka Fialy (všichni pro). 
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♦  ZM projednalo žádost pana Michala Turzy o prominutí penále z dlužné částky na nájmu za rok 2010-
2011. Dlužnou částku ve výši 53 385,- Kč pan Turza uhradil 30.01.2012. Zastupitelé žádosti pana Turzy 
vyhověli (všichni pro). 

♦ Zastupitelé projednali žádost Sportovního klubu Luby o jmenování nového předsedy pana Petra Wernera 
do komise školství, mládeže a tělovýchovy. Zastupitelé návrh odsouhlasili s tím, že pan Werner nahradí 
v komisi dosavadního člena za SK Luby paní Kolínskou (všichni pro). 

♦  Paní Mgr. Hrabovská informovala ZM o jednání na odboru dopravy a silničního hospodářství 
Městského úřadu v Chebu s Ing. Černíkem o možnostech omezení rychlosti v ulicích Chebská, 
Masarykova a Kraslická v Lubech. Dle názoru Ing. Černíka je omezení rychlosti na 30 km/hod bez represe 
ze strany města alibismus. Bylo by nutné nechat zpracovat grafickou studii, poté poslat žádost na 
Dopravní inspektorát a s jeho vyjádřením zaslat na odbor dopravy a silničního hospodářství. Cenová 
relace značky kolem 20 tis. Kč, grafická studie cca 3 tis. Kč. Návrh posoudí Ing. Dolejš a případně 
zpracuje grafickou studii. Z hlediska posuzování odborem dopravy se posuzuje kromě bezpečnosti také 
plynulost silničního provozu.  
ZM vzalo informaci na vědomí. Bylo doporučeno, aby město zjistilo možnost měření rychlosti v Lubech 
na nebezpečných místech za účasti městské policie na základě smlouvy mezi městem Luby a některým 
z měst, které má městskou policii zřízenou. 

♦ Mgr. Hrabovská informovala ZM o nabídce společnosti Pomoc v nouzi, o.p., jež zajišťuje v Sokolově 
odborné sociální poradenství, které je zaměřeno mimo jiné na pomoc s dluhy pro občany. Se společností 
město sjednalo zajištění jejích služeb prozatím na tři měsíce, poté se v případě zájmu občanů o tuto pomoc 
smlouva prodlouží. Poradenství bude poskytováno v určené dny na Městském úřadě v Lubech, kde město 
poskytne zdarma prostory a za služby město zaplatí cca 7 tis. Kč. Zastupitelé vzali informaci na vědomí.   

♦  Předseda kontrolního výboru pan Hartl informoval zastupitelstvo o provedených kontrolách. Jedna 
kontrola se týkala kontroly plnění usnesení ZM za 1. pololetí 2011, kde nebylo shledáno nesplnění 
zadaných úkolů. Druhá kontrola se týkala kontroly dlužníků a vymáhání dlužného nájemného na bytovém 
hospodářství. Kontrolní výbor zrevidoval dluhy od poslední kontroly, to je od roku 2009 a doporučil 
zvýšit úsilí na vymáhání. Na to reagoval pan starosta, že v letošním roce nebyly podávány žaloby 
z důvodu ukončení spolupráce s JUDr. Čonkou. Po podpisu smlouvy s JUDr. Bukovjanem by se měl celý 
systém vymáhání opět rozeběhnout a především by měl být efektivnější.  
ZM vzalo informaci na vědomí. 

♦ ZM projednalo žádost manželů Plachých o poskytnutí slevy 50 % z ceny ze zastavěné plochy pozemku, 
který koupil od města. Podmínka dokončení stavby domu do 3 let nebyla splněna z důvodu dlouho 
trvajícího vyřizování změny ÚP.   
ZM žádost manželů Plachých neschválilo (4 pro, 5 se zdrželo hl.). 

♦ Starosta informoval ZM o plánované rekonstrukci Sokolovské ulice a o nutnosti opravit zároveň také 
městské chodníky. ZM schválilo zadání projektové dokumentace firmě PRAGOPROJEKT za 32 tis. Kč 
bez DPH (všichni pro). 

♦ ZM projednalo žádost místní skupiny Českého rybářského svazu o souhlas města, jako vlastníka pozemků 
p.č. 2670/4,  p.č. 2670/6 a p.č. 2670/7,  s vedením kabelů těmito pozemky z důvodu vybudování nové 
elektrické přípojky. ZM žádosti rybářského svazu vyhovělo (všichni pro). 

♦ Pan Holý se dotázal přítomných zastupitelů, kteří podali trestní oznámení o bezdůvodném obohacování 
firmy pana Knapčíka při správě BF města a zároveň požádali o provedení důsledné hloubkové kontroly 
hospodaření města ve vztahu k bytovému hospodářství města, zda již mají nějaké závěry z kontroly, 
a požádal o jejich zveřejnění. Pan Šulcek řekl, že žádné závěry mu nejsou známy, dle jeho informací 
teprve dojde k zahájení správního řízení s městem ze strany Úřadu pro kontrolu hospodářské soutěže. Pan 
Holý požádal, aby celá tato kauza nevyšuměla a byla dořešena do konce. 

♦ Příští veřejné zasedání Zastupitelstva města se koná v pondělí 25. června od 16 hodin v budově MěÚ, 
2. poschodí, místnost č. 13. 


